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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2019/20:879 Remiss till markägarorganisationer

När större planering av ny infrastruktur, såsom järnvägar, vägar och elnät, ska 
byggas krävs ett samråd där privatpersoner och organisationer får tycka till om 
förslaget.

Energimarknadsinspektionen ansvarar, efter samråd, för att ärenden om bland 
annat nya elledningar går ut på remiss. Energimarknadsinspektionen ska enligt 
dem själva inhämta synpunkter från särskilt angivna remissinstanser.  

Under den senaste tiden vid har remisser skickats till statliga myndigheter samt 
också till ideella miljöorganisationer som verkar över landet. En stor grupp som 
inte under den senaste tiden fått möjlighet att svara är 
markägarorganisationerna, bland annat Lantbrukarnas Riksförbund (LRF). 
Detta är mycket märkligt då LRF företräder en stor mängd markägare över hela 
landet som ur ett äganderättsperspektiv kan bli hårt drabbade när ny 
infrastruktur ska byggas.

Min fråga till statsrådet Anders Ygeman är därför:

 

Är statsrådet beredd att låta LRF vara en av de angiva remissinstanser för de 
ärenden som hanteras av Energimarknadsinspektionen? 

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-04
Besvaras senast
2020-02-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


